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ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ  ΠΕΜΠΤΗΣ 14 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ  2023 
 

 

Υπό την προεδρία του κ. Θ. Γιαρμενίτη, έγινε σήμερα Πέμπτη 14 Δεκεμβρίου 

2023 και ώρα 14:00 συνεδρίαση στα γραφεία του Συνδέσμου. 

Παρόντες ήταν οι κ.κ.: Θ. Γιαρμενίτης, Μ. Καραΐσκος, Α. Βάββας, και το 

αναπληρωματικό μέλος Κ. Λαζάρου. Η κα Μ. Κοράλη, ο κ. Α. Κωσταρέλος και η 

κα Κ. Μόκα συμμετείχαν διαδικτυακά, ενώ απουσίαζε το τακτικό μέλος κ. Χ. 

Αναστασιάδης.  

Προσκλήθηκε και παραβρέθηκε η δικηγόρος του Συνδέσμου κα Σ. Αϊδίνη. Ο 

κ. Αλ. Παπασταύρου, εργατολόγος, προσκλήθηκε και συμμετείχε διαδικτυακά 

μόνο για το 4ο θέμα. 

Προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν η Γενική Διευθύντρια του Συνδέσμου κ. 

Ι. Βαλασκοπούλου και η Executive Assistant  κ. Σ. Καρμιράκη. 
 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Υιοθέτηση Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης του Διοικητικού 

Συμβουλίου, Δευτέρας 27 Νοεμβρίου 2023. 

2. Συζήτηση για την αναθεώρηση του Καταστατικού. 

3. Συζήτηση για το θέμα του Τέλους Ετοιμότητας.  

4. Συζήτηση για την εξέλιξη μετά την παύση της Κλαδικής Συλλογικής 

Σύμβασης Εργασίας των εργαζομένων στις επιχειρήσεις καλλυντικών και 

τα επόμενα βήματα μετά την λήξη της μετενέργειας την 11η Ιανουαρίου 

2024. 

5. Διάφορα θέματα. 

Αφού διαπιστώθηκε η νόμιμη απαρτία (δια ζώσης και διαδικτυακά), άρχισε 

η συνεδρίαση της οποίας τα κυριότερα σημεία και οι αποφάσεις ήταν: 

 

ΘΕΜΑ 1ο  

Εγκρίθηκαν τα Πρακτικά της προηγούμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. της 

Δευτέρας 27ης Νοεμβρίου 2023, τα οποία και θα αναρτηθούν στην κλειστή 

περιοχή της ιστοσελίδας του Συνδέσμου. Τα μέλη του Συνδέσμου θα 

ενημερωθούν σχετικά. 

 

ΘΕΜΑ 2ο  

Σε συνέχεια της απόφασης του Δ.Σ. της 27ης Νοεμβρίου 2023, απεστάλη στα 

μέλη του Δ.Σ. την 8η Δεκεμβρίου το Καταστατικό με τις προτεινόμενες 

τροποποιήσεις από την Επιτροπή Δεοντολογίας και Διαφάνειας.  
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Η Αντιπρόεδρος κα. Μ. Κοράλη ανέφερε ότι υπάρχουν ορισμένες προτάσεις 

από την πλευρά της και το Νομικό Τμήμα της L’oreal τις οποίες και θα αποστείλει 

γραπτώς. 

Ο Ταμίας κ Α. Κωσταρέλος πρότεινε λόγω έλλειψης χρόνου να σταλούν 

γραπτώς (μέχρι τα Χριστούγεννα) οι παρατηρήσεις και οι προτάσεις των μελών 

του Δ.Σ. στον ίδιο και στον κ Μ. Καραΐσκο, οι οποίοι έχουν εξαρχής ασχοληθεί 

με την επεξεργασία του Καταστατικού. Εν συνεχεία θα διεξαχθεί δια ζώσης 

συνάντηση την 10η Ιανουαρίου 2024 με μοναδικό θέμα το Καταστατικό. Καθώς η 

συζήτηση απαιτεί αρκετό χρόνο προτάθηκε να είναι όλοι προετοιμασμένοι. 

Σημειώνεται ότι η συγκεκριμένη συζήτηση δεν μπορεί να γίνει στα πλαίσια ενός 

Δ.Σ. λόγω μη επαρκούς διαθέσιμου χρόνου.  

Αποφασίστηκε να παρουσιαστεί το Καταστατικό αρχικά στο Δ.Σ. της 17ης 

Ιανουαρίου 2024 προς έγκριση και εν συνεχεία να παρουσιαστεί στην Ετήσια 

Τακτική Γενική Συνέλευση της 28ης Φεβρουαρίου 2024 προς ψήφιση.  

 

ΘΕΜΑ 3ο  

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ενημέρωσε ότι σε συνέχεια της επιστολής που 

στάλθηκε από το Σύνδεσμο στις Πρεσβείες την 4η Οκτωβρίου 2023 σχετικά με το 

«Τέλος Ετοιμότητας», ανταποκρίθηκαν θετικά στο αίτημά μας για συνάντηση 

και ενημέρωση το Ελληνογαλλικό Εμπορικό Επιμελητήριο και η Βρετανική 

Πρεσβεία. Στις 13 Δεκεμβρίου 2023 ορίστηκε συνάντηση στη Βρετανική Πρεσβεία 

με την κα Κέλλυ Μιχάλη (Economic Officer) και την κα Εβίτα Σουρή (Trade 

Policy & Investment Adviser). Από τον Σύνδεσμο συμμετείχαν ο Πρόεδρος κ. Θ. 

Γιαρμενίτης, η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη, η Γεν. Δ/ντρια του Συνδέσμου κα 

Ι. Βαλασκοπούλου, καθώς και οι δικηγόροι κ.κ. Στ. Παπαδημητρίου και Κ. 

Μηλιαράκης. 

Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη ενημέρωσε το Δ.Σ. ότι η συνάντηση έγινε σε 

πολύ θετικό κλίμα και ότι είναι σημαντικό ότι οι Πρεσβείες ενδιαφέρονται για 

τις εταιρείες μέλη τους που έχουν έδρα στη χώρα τους. Το όφελος που θα έχει ο 

Σύνδεσμος από τις συναντήσεις με τις Πρεσβείες και τα Επιμελητήρια είναι ότι 

επαναλαμβάνεται το μήνυμα του Συνδέσμου και το αίτημά μας γίνεται πιο 

δυνατό. Η Βρετανική Πρεσβεία πρότεινε τη δημιουργία ενός εγγράφου με τις 

θέσεις του Συνδέσμου προκειμένου να υπάρχει ομοφωνία και συνοχή στο 

μήνυμα προς τους Υπουργούς και τον ΕΟΦ. Η κα Μ. Κοράλη πρόσθεσε ότι 

πρέπει να συμπληρωθεί το Position Paper με επιπλέον οικονομικά στοιχεία και 

να ενσωματωθεί με τη Γνωμοδότηση των Νομικών Συμβούλων. Στη συνέχεια θα 

προσκληθούν οι Πρεσβείες και τα Επιμελητήρια για ενημέρωση και συντονισμό 

της επικοινωνίας με τους Υπουργούς. Ο Πρόεδρος συμφώνησε σ’ αυτό. 

Στόχος της συγκεκριμένης κινητοποίησης είναι η μείωση του Τέλους 

Ετοιμότητας και όχι η πλήρης κατάργησή του. Αποτελεί δράση του Συνδέσμου η 
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οποία θα παρουσιαστεί στη Γενική Συνέλευση του Φεβρουαρίου 2024 με σκοπό 

την ανάδειξη των κινητοποιήσεων του σχετικά με το θέμα.  

Το βασικό επιχείρημα κατά τους δικηγόρους είναι τα παρουσιαστούν στους 

Αρμόδιους Φορείς τα οικονομικά στοιχεία του ΕΟΦ έσοδα-έξοδα. Ο Σύνδεσμος 

θα πρέπει να ζητήσει από τον ΕΟΦ τι καλύπτει το 50% που λαμβάνει από την 

είσπραξη του Τέλους Ετοιμότητας και να ενσωματώσει τα στοιχεία αυτά στο 

Position Paper προκειμένου να παρουσιαστεί στους Αρμόδιους φορείς. Τα ποσά 

που εισπράττονται φαίνονται υπερβολικά σε σχέση με τις υπηρεσίες που 

παρέχονται στη Βιομηχανία Καλλυντικών από τον ΕΟΦ. 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης υπενθύμισε ότι ο Σύνδεσμος το Σεπτέμβριο 

του 2020 είχε καταθέσει στον ΕΟΦ αίτημα χορήγησης στοιχείων σχετικών με το 

συνολικό Τέλος Καλλυντικών το οποίο καταβλήθηκε ετησίως από τις 

επιχειρήσεις του Κλάδου κατά τα έτη 2015-2019 (κείμενο το οποίο συνέταξαν οι 

Νομικοί Σύμβουλοι κ.κ. Στ. Παπαδημητρίου και Κ. Μηλιαράκης). 

Για ιστορικούς λόγους υπενθυμίζουμε ότι: 

Το Νοέμβριο του 2020 ο Σύνδεσμος έλαβε απάντηση από τον Πρόεδρο του 

ΕΟΦ κ. Δ. Φιλίππου ότι: «Το Τέλος δεν καταβάλλεται απευθείας από τους υπόχρεους στο 

λογαριασμό του ΕΟΦ αλλά εισπράττεται μέσω κρατικού προϋπολογισμού και κατά συνέπεια 

τα αιτούμενα στοιχεία δεν είναι δυνατόν να χορηγηθούν από την υπηρεσία τους χωρίς 

υπέρμετρο διοικητικό κόστος. Αντιθέτως, τα στοιχεία αυτά μπορείτε ευχερώς να τα 

αναζητήσετε από τα μέλη σας. Τέλος, σημειώνουμε ότι δεν γίνονται αντιληπτές οι αιτιάσεις 

περί επιβάρυνσης καθότι με τη νέα ρύθμιση σε σχέση με την προγενέστερη επέρχεται 

ελάφρυνση λόγω της κλιμάκωσης, ενώ επιβάρυνση κατά 0,25% επέρχεται μόνο στις 

πωλήσεις άνω των 5 εκ. ευρώ». 

Ο Σύνδεσμος έστειλε απαντητική επιστολή στον ΕΟΦ, τον Ιανουάριο του 

2021, για ικανοποίηση του αιτήματος χορήγησης οικονομικών στοιχείων ή 

προώθησής του στην αρμόδια Υπηρεσία στο Υπουργείο Οικονομικών.  

Η Δ/ντρια του Οικονομικού Τμήματος επικοινώνησε τηλεφωνικά με το 

Σύνδεσμο την ίδια μέρα της απαντητικής επιστολής και τόνισε ότι το αίτημά μας 

έχει ήδη απαντηθεί με την προηγούμενη επιστολή του ΕΟΦ. Οι ίδιοι δεν 

διαθέτουν πρωτογενή στοιχεία  και ότι τα μοναδικά στοιχεία που διαθέτουν είναι 

συνδυασμός Καλλυντικών, Φαρμάκων, Τέλους και Πρόστιμα.  

Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη ανέφερε ότι όπως πρότειναν και οι δικηγόροι 

θα πρέπει ο Σύνδεσμος να αιτηθεί -εκ νέου- τη χορήγηση οικονομικών στοιχείων 

από τον ΕΟΦ για τα τελευταία έτη. Ακόμη και αν δεν μας δοθούν τα οικονομικά 

στοιχεία θα μπορέσουμε να το χρησιμοποιήσουμε ως επιχείρημα. 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης πρότεινε να προηγηθεί συνάντηση με το νέο 

Πρόεδρο του ΕΟΦ κ. Ε. Μανωλόπουλο για εθιμοτυπικούς λόγους, όπου θα 

συζητηθεί το θέμα προφορικά και εν συνεχεία θα σταλεί εκ νέου επιστολή 

χορήγησης οικονομικών στοιχείων.  
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ΘΕΜΑ 4ο  

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης απεύθυνε ερώτηση στον κ. Αλ. Παπασταύρου 

σχετικά με το αν γνωρίζει  πώς ενημερώθηκαν οι δικηγόροι συνδικαλιστές ότι ο 

ίδιος είχε προσκληθεί να συμμετάσχει στο προηγούμενο Δ.Σ. του Οκτωβρίου 

διαδικτυακά. Ο κ. Αλ. Παπασταύρου ανέφερε ότι δεν γνωρίζει. Ο Πρόεδρος 

εξέφρασε την δυσαρέσκειά του. 

Σε συζήτηση που έγινε για το αν θα πρέπει η επιστολή που στάλθηκε την 

4η Δεκεμβρίου 2023 στον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Α. 

Γεωργιάδη να σταλεί και στη Γεν. Γραμματέα Εργασιακών Σχέσεων κα 

Στρατινάκη αποφασίστηκε να μην αποσταλεί. (Η επιστολή αφορούσε 

υπενθύμιση ότι εκκρεμούν στον ΑΣΕ οι αιτήσεις του Συνδέσμου – από 

08/08/2023 - για επανεξέταση της Γνωμοδότησης του ΑΣΕ και για παροχή 

διευκρινίσεων ως προς την ερμηνεία του άρθρου 7 της ΣΣΕ). 

Ο Γεν. Γραμματέας κ. Μ. Καραΐσκος τόνισε πως πρέπει να είναι ξεκάθαρο 

σύμφωνα με το ΦΕΚ Β 3699 Αρ. Απόφασης 56082/2023 το πως καθορίζεται μια 

επιχείρηση καλλυντικών. Ο κ. Αλ. Παπασταύρου διευκρίνισε ότι αυτή 

καθορίζεται καταρχάς από τον ΚΑΔ και κατά δεύτερον από την κύρια 

δραστηριότητα της επιχείρησης, η οποία και αποφέρει τα κυριότερα έσοδα στην 

επιχείρηση. 

Ο Ταμίας του Δ.Σ. κ. Α. Κωσταρέλος ζήτησε από τον κ. Αλ. Παπασταύρου 

ενόψει της λήξης της μετενέργειας της ΣΣΕ την 11η Ιανουαρίου 2024, να 

ενημερώσει γραπτώς το Σύνδεσμο για το ποια Άρθρα θα ισχύουν. Επίσης, 

ανέφερε ότι οι εργοδότες θα πρέπει την 11η Ιανουαρίου 2024 να ενημερώσουν το 

προσωπικό για τη λήξη της ΣΣΕ, σε διαφορετική περίπτωση θα σημαίνει ότι 

συμφωνούν σιωπηρά για τη συνέχισή της ως έχει.  

Ο κ Αλ. Παπασταύρου στο ερώτημα του Αλ. Κωσταρέλου επιγραμματικά 

ανέφερε ότι τα Άρθρα που θα ισχύουν είναι: 

α. οι βασικοί μισθοί του Άρθρου 2,  

β. από τα επιδόματα του Άρθρου 3 θα ισχύουν τα επιδόματα τέκνων, 10ετούς 

προϋπηρεσίας, πτυχίου και επικίνδυνης/ανθυγιεινής εργασίας.  

Σε περίπτωση που ο εργοδότης θέλει είτε να μειώσει το βασικό μισθό είτε να 

καταργήσει κάποιο επίδομα θα πρέπει να υπογράψει με τον εργαζόμενο νέα 

ατομική σύμβαση εργασίας, με κάποιους περιορισμούς όπως ορίζονται από την 

Εθνική Γενική Συλλογική Σύμβαση και τον ελάχιστο νομοθετημένο μισθό.  

Σε επόμενη ερώτηση του κ. Α. Κωσταρέλου για το τι θα ισχύει για την εκτός 

έδρας αποζημίωση ο κ. Παπασταύρου έδωσε τη γενική εικόνα και δεσμεύτηκε να 

την καταγράψει αναλυτικά στο κείμενο που θα αποστείλει, καθώς το θέμα είναι 

αρκετά περίπλοκο και το ποσοστό αποζημίωσης διαφοροποιείται ανά 

περίπτωση.  
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Ο κ. Κωσταρέλος επίσης ρώτησε αν το επιχείρημα ότι ο Σύνδεσμος δεν 

εκπροσωπεί το 51% της αγοράς μπορεί να σταθεί νομικά ώστε να μην 

προχωρήσει ο Σύνδεσμος σε διαπραγματεύσεις για τη ΣΣΕ.  

Ο κ. Αλ. Παπασταύρου τόνισε ότι δεν παίζει κανένα ρόλο το ποσοστό που 

εκπροσωπεί ο Σύνδεσμος. Ο Σύνδεσμος ακόμη και αν εκπροσωπούσε το 1% της 

αγοράς θα είχε το δικαίωμα της διαπραγμάτευσης και υπογραφής Συλλογικής 

Σύμβασης Εργασίας, η οποία θα δέσμευε τα μέλη του. Για να κηρυχθεί όμως 

γενικώς υποχρεωτική σε ολόκληρο τον κλάδο θα πρέπει να διαπιστωθεί ότι 

δεσμεύει το 50 + 1% των εργαζομένων όλου του κλάδου. 

Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη συμφώνησε με την πρόταση του κ. Α. 

Κωσταρέλου να ετοιμάσει ο κ. Αλ. Παπασταύρου κείμενο που θα περιλαμβάνει 

τα Άρθρα που θα ισχύουν μετά την 11η Ιανουαρίου 2024 που λήγει η μετενέργεια, 

ώστε να σταλεί προς ενημέρωση στα μέλη του Συνδέσμου. Ο Πρόεδρος κ. Θ. 

Γιαρμενίτης συμπλήρωσε ότι η επιστολή θα πρέπει να σταλεί και στους 

παρευρισκόμενους στη συνάντηση, της 1ης Αυγούστου 2023, με τον Υπουργό κ. 

Αδ. Γεωργιάδη. Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη διευκρίνισε ότι η επιστολή 

μπορεί να σταλεί και σε μη μέλη αλλά όχι σε λιανέμπορους. Ο Πρόεδρος 

συμφώνησε σ΄αυτό. 

Ο  Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ρώτησε τον κ. Αλ. Παπασταύρου αν θα πρέπει 

ο Σύνδεσμος να απαντήσει στο τελευταίο Εξώδικο που έλαβε την 28η Νοεμβρίου 

από το Σωματείο Εργαζομένων στις Επιχειρήσεις Καλλυντικών. Η απάντηση του 

κ. Αλ. Παπασταύρου είναι ότι είτε απαντήσει ο Σύνδεσμος είτε όχι από νομικής 

άποψης δεν θα υπάρχει καμία διαφορά. Εφόσον αρνηθεί ο Σύνδεσμος να 

συμμετάσχει σε διαπραγματεύσεις το ΣΕΕΚ έχει τη δυνατότητα να απευθυνθεί 

μονομερώς στον ΟΜΕΔ για παροχή υπηρεσιών μεσολάβησης, όπου οι 

πιθανότητες να γίνει δεκτή η μονομερής προσφυγή τους στη διαδικασία της 

διαιτησίας είναι ελάχιστες. 

Ο ΟΜΕΔ θα ορίσει έναν μεσολαβητή ο οποίος αν δεν γίνει αποδεκτός και 

από τους δύο ενδιαφερόμενους θα κληρωθεί νέος. Ο μεσολαβητής θα 

προσπαθήσει να πετύχει σύγκλιση των απόψεων των δύο πλευρών. Στην 

περίπτωση που η σύγκλιση δεν επιτευχθεί θα εκδώσει μια πρόταση την οποία τα 

δύο μέρη έχουν προθεσμία 5 εργάσιμων ημερών να την αποδεχτούν ή να την 

απορρίψουν. Αν δεν ανταποκριθεί καμία πλευρά τότε η πρόταση θα απορριφθεί, 

ενώ στην περίπτωση που συμφωνήσουν και τα δύο μέρη τότε θα γίνει Συλλογική 

Σύμβαση Εργασίας. Σε περίπτωση που το ένα μέρος απορρίψει την πρόταση ενώ 

το άλλο μέρος την αποδεχτεί τότε ο δεύτερος έχει τη δυνατότητα, υπό 

προϋποθέσεις, να πάει στη Διαιτησία. Ο διαιτητής του ΟΜΕΔ θα εκδώσει 

Διαιτητική Απόφαση που θα είναι υποχρεωτική και θα λειτουργεί ως Συλλογική 

Σύμβαση Εργασίας. Η παραπάνω διαδικασία γίνεται σε περιπτώσεις όπου 

επιβάλλεται να επιλυθεί η συλλογική διαφορά διότι αφορούν λόγο γενικότερου 

δημοσίου συμφέροντος υπαρκτό που ανάγεται στην πορεία της ελληνικής 
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οικονομίας. Η Συλλογική Σύμβαση Εργασίας του Συνδέσμου δεν εμπίπτει σε 

αυτή την κατηγορία. 

Το Δ.Σ. κατόπιν συζήτησης αποφάσισε να μην απαντήσει στο Εξώδικο και 

να μην προχωρήσει σε διαπραγματεύσεις.  

Στην περίπτωση που ο Σύνδεσμος προσκληθεί από τον ΟΜΕΔ να 

συμμετάσχει στην ανάδειξη μεσολαβητή είναι νομικά ελεύθερος να μην 

παραστεί. Στην περίπτωση που το ΣΕΕΚ προσφύγει στη διαδικασία της 

Διαιτησίας, οι πιθανότητες να εκδοθεί Διαιτητική Απόφαση, με βάσει τα όσα 

αναφέρθηκαν παραπάνω, είναι ελάχιστες. 

Κλείνοντας ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ζήτησε από τον κ. Α. Παπασταύρου 

να ασκήσει πίεση στον Υπουργό κ. Αδ. Γεωργιάδη για επανεξέταση της 

Γνωμοδότησης του ΑΣΕ και για παροχή διευκρινίσεων ως προς την ερμηνεία του 

Άρθρου 7 της ΣΣΕ. 

Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη τόνισε ότι η ενημέρωση προς τα μέλη σχετικά 

με τη ΣΣΕ θα πρέπει να είναι πολύ προσεκτική και να έχει τη μορφή Δελτίου 

Τύπου. Στόχος είναι η ανάδειξη των κινήσεων του Συνδέσμου για την προάσπιση 

του κλάδου των καλλυντικών.  
 

ΘΕΜΑ 5ο  

Η Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη με αφορμή την αύξηση των ακόλουθων στην 

πλατφόρμα επικοινωνίας LinkedIn του ΠΣΒΑΚ και στο πλαίσιο της ανάδειξης 

της εικόνας του Συνδέσμου  πρότεινε την επιπλέον συμβολή του στα παρακάτω: 

1. Ανάδειξη της δράσης των εταιριών μελών μας αναπαράγοντας με τη μορφή 

repost και comment τις αναρτήσεις μελών μας σχετικά με βραβεύσεις, 

σημαντικά γεγονότα- celebrations, κοινωνικές δράσεις.  

2. Ανάρτηση αγγελιών αναζήτησης εργασίας εταιριών μελών. 

Ο Γεν. Γραμματέας κ Μ. Καραΐσκος διευκρίνισε ότι δεν πρέπει να γίνεται 

διαχείριση Βιογραφικών από το Σύνδεσμο και οι ενδιαφερόμενοι να 

επικοινωνούν απευθείας με την εταιρεία-μέλος που δημοσιεύει την αγγελία. 

Εξέφρασε επίσης τον προβληματισμό του ότι η ανάρτηση αγγελιών ανεύρεσης 

εργασίας ενέχει τον κίνδυνο να δημιουργήσει υπερβολικό φόρτο εργασίας για 

το προσωπικό του Συνδέσμου.  

Εφόσον συμφωνηθεί η υλοποίηση της παραπάνω πρότασης θα πρέπει να 

δημιουργηθεί μια συγκεκριμένη φόρμα αγγελιών που θα συμπληρώνουν τα μέλη 

προκειμένου να αναρτηθεί στη σελίδα του ΠΣΒΑΚ στο LinkedIn. Η 

Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη ανέλαβε να διερευνήσει και να προτείνει 

αποτελεσματικό τρόπο υλοποίησης αυτής της ενέργειας προς όφελος του 

Συνδέσμου, αρχές του νέου έτους.  

Η Αντιπρόεδρος κα. Μ. Κοράλη πρότεινε να οριστούν οι επόμενες 

ημερομηνίες συνεδριάσεων το Δ.Σ. καθώς ο χρόνος όλων είναι περιορισμένος. 
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Επίσης, ανάφερε ότι οι αλλαγές που γίνονται την τελευταία στιγμή δυσκολεύουν 

πολύ τα προγράμματα όλων.  

Η ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση θα πραγματοποιηθεί στο Αμφιθέατρο 

«Ερμής» του ΕΒΕΑ, που μας παραχωρήθηκε δωρεάν, για 2η συνεχή χρονιά, 

κατόπιν αιτήματος του Προέδρου κ. Θ. Γιαρμενίτη προς την Πρόεδρο του 

ΕΒΕΑ, στις 28 Φεβρουαρίου 2024. 

Προτάθηκε από τα μέλη του Δ.Σ. στην επόμενη συνεδρίαση του Ιανουαρίου 

2024 να συζητηθεί η θεματολογία. Οι αρχικές προτάσεις της Νομοτεχνικής 

Επιτροπής είναι να προσκληθούν η κα Solène Flahault, Public Affairs Director 

από την Cosmetics Europe και η κα Θωμαΐδου Ελευθερία από το Τμήμα 

Αξιολόγησης Καλλυντικών Προϊόντων του ΕΟΦ. Επίσης, η Γεν. Διευθύντρια κα 

Ι. Βαλασκοπούλου θα παρουσιάσει πως τα τρέχοντα νομοτεχνικά θέματα θα 

επηρεάσουν τη Βιομηχανία Καλλυντικών.   

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης πρότεινε ένα από τα θέματα της Γενικής 

Συνέλευσης να είναι και η Γυναικεία Επιχειρηματικότητα στον κλάδο. Η 

Αντιπρόεδρος κα Μ. Κοράλη πρότεινε να οριστεί το θέμα της Γενικής Συνέλευσης 

και μετά να αποφασιστεί ποιοι ομιλητές θα προσκληθούν. Πρότεινε επίσης να 

προσκληθούν μέλη του Συνδέσμου τα οποία έχουν τη δυνατότητα να 

παρουσιάσουν στοιχεία για την αγορά καλλυντικών όπως η Convert Group και 

η Circana (πρώην IRI HELLAS). Η κα Κοράλη θα αναλάβει να έρθει σε επαφή με 

εταιρεία ερευνών για την παρουσίαση στοιχείων της αγοράς καλλυντικών και 

πρότεινε να γίνει επαφή και με την εταιρεία skroutz για παρουσίαση των online 

πωλήσεων των καλλυντικών. Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ανέφερε ότι θα έρθει 

σε επικοινωνία με τον κ. Δ. Μαύρο από την εταιρεία ερευνών MRB, ως προς την 

εταιρεία skroutz θα πρέπει να συζητηθεί στο επόμενο Δ.Σ. 

Τα μέλη του Δ.Σ. τόνισαν ότι θα πρέπει να είμαστε προσεκτικοί με τους 

χρόνους των ομιλιών και να τηρηθεί το πρόγραμμα. Η Γενική Συνέλευση 

προτάθηκε να ξεκινήσει στις 15:00 ώστε να έχει ολοκληρωθεί μέχρι τις 20.00 το 

αργότερο. Ο Πρόεδρος ανέφερε ότι η Γενική Συνέλευση είναι το σημαντικότερο 

γεγονός του Συνδέσμου. 

Αποφασίστηκαν οι παρακάτω ημερομηνίες συνεδριάσεων του Δ.Σ.: 

• Τετάρτη, 10 Ιανουαρίου 2024 ώρα 15:00-18:00 συζήτηση μόνο για το 

Καταστατικό, 

• Τετάρτη, 17 Ιανουαρίου 2024, ώρα 15:00-18:00,  

• Δευτέρα, 12 Φεβρουαρίου 2024, ώρα 15:00-18:00 και  

• Τετάρτη, 13 Μαρτίου 2024, ώρα 15:00-18:00 
 

Προτείνονται παρακάτω οι επόμενες ημερομηνίες συνεδριάσεων του Δ.Σ. 

για το 2024 οι οποίες θα εγκριθούν στο επόμενο Δ.Σ., του Ιανουαρίου: 

• Τετάρτη, 10 Απριλίου 2024, ώρα 15:00-18:00 

• Τετάρτη, 15 Μαΐου 2024, ώρα 15:00-18:00  

• Τετάρτη, 12 Ιουνίου 2024, ώρα 15:00-18:00  
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• Τετάρτη, 10 Ιουλίου 2024, ώρα 15:00-18:00  

• Τετάρτη, 11 Σεπτεμβρίου 2024, ώρα 15:00-18:00  

• Τετάρτη,  9 Οκτωβρίου 2024, ώρα 15:00-18:00  

• Τετάρτη, 13 Νοεμβρίου 2024, ώρα 15:00-18:00  

• Τετάρτη, 11 Δεκεμβρίου 2024, ώρα 15:00-18:00  

 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης πρότεινε την αύξηση του μισθού της Γραμματέως 

του Συνδέσμου κας Στ. Καρμιράκη από 1/1/2024. Ο Ταμίας κ Α. Κωσταρέλος θα 

ετοιμάσει τον Προϋπολογισμό του 2024 και θα συζητήσει το θέμα με τον Πρόεδρο 

και το Γεν. Γραμματέα, προκειμένου να οριστεί το ακριβές ποσό της μηνιαίας 

αύξησης. 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση λύθηκε η συνεδρίαση. 
 

Ο Πρόεδρος,  Η Αντιπρόεδρος,   Ο Γεν. Γραμματέας,  

 

 

 

 

Θ. Γιαρμενίτης.      Μ. Κοράλη.           Μ. Καραΐσκος. 

 
 

 

Ο Ταμίας,      Τα μέλη, 

 

 

 

 

Αλ. Κωσταρέλος.       Α. Βάββας.        Κ. Μόκα. 

http://www.psvak.gr/
mailto:psvakgr@otenet.gr
https://www.linkedin.com/company/80088550/admin/

